
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 05/01/2021

Του: Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Αποζημιώσεις σταφυλοπαραγωγών Δήμου Παγγαίου-Καβάλας»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα  με  πληροφορίες  κατοίκων  του  Δήμου  Παγγαίου  Καβάλας  και  σύμφωνα  με
τοπικό  δημοσίευμα  διαδικτύου,  της  24ης Δεκεμβρίου  2020,  οι  σταφυλοπαραγωγοί  του
Δήμου Παγγαίου έχουν υποστεί ανεπανόρθωτη ζημιά από την πανδημία και τις απανωτές
προηγούμενες κακές σοδιές του προϊόντος τους. Η μειωμένη ζήτηση των υφιστάμενων
επιτραπέζιων  και  οινοποιήσιμων ποικιλιών  σταφυλιού  από καταναλωτές  και  εμπόρους
οδήγησε  σε  οικονομικό  μαρασμό  τους  αμπελοκαλλιεργητές  Δήμου  Παγγαίου  -εκ  των
οποίων,  σημειωτέο,  οι  περισσότεροι  είναι  μονοκαλλιεργητές.  Στην  πρώιμη  ποικιλία
«Victoria», επί παραδείγματι, οι τιμές παραγωγού ξεκίνησαν, στις αρχές Αυγούστου, στα
40 με 50 λεπτά ανά κιλό, ενώ, προς τα τέλη Αυγούστου, οι τιμές είχαν κατρακυλήσει στα
20 με 25 λεπτά ανά κιλό. Εν τούτοις, μεγάλες ποσότητες σταφυλιών έμειναν αδιάθετες να
σαπίζουν στα αμπέλια, λόγω της πανδημίας και σε συνδυασμό με την απώλεια του 50%
της περσινής παραγωγής, λόγω των έντονων βροχοπτώσεων, το εισόδημα των εν λόγω
αμπελοκαλλιεργητών οδηγήθηκε στην πλήρη κατάρρευση.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  ενισχύσετε  τους  σταφυλοπαραγωγούς  του  Δήμου  Παγγαίου  με  γενναία
ενίσχυση ανά στρέμμα και  να τους εντάξετε στην κατ΄  εξαίρεση «de minimis» στήριξη,
προκειμένου να μπορέσουν να επιβιώσουν επαγγελματικά;
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